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رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران:
فاز اول بیمارستان ۱۱۰۰ تختخوابی 
مازندران سال آینده تکمیل می شود

رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران گفت: 
فاز اول بیمارستان هزار و ۱۰۰ تختخوابی ساری تا 
سال آینده تکمیل و بهره برداری می شود. فرهاد 
هم اندیشی  ادواری  نشست  دومین  در  غلامی 
مدیران دانشگاه علوم پزشکی مازندران اظهار کرد: 
باید کمک کنیم و دست در دست یکدیگر با انجام 
وظایف به اهداف تعیین شده دانشگاه دست یابیم. 
وی افزود: ۲۳ هزار پرسنل، ۵۸۰ هیأت علمی، ۸ 
هزار و ۲۰۰ دانشجو داریم که در حوزه آموزش، 
فعالیت  حال  در  توسعه  و  پژوهش  بهداشت 
مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  هستیم. 
خاطرنشان کرد: دو بخش سلامت و آموزش جزو 
محورهای اصلی دانشگاه است که با تأمین منابع 
مالی و نیروی انسانی به سمت اهداف و بهره وری 
در حال فعالیت هستیم. این مسئول با اشاره به 
فعالیت ۲۶ بیمارستان و ۲۲ شبکه بهداشت گفت: 
در شش ماهه نخست امسال بیش از ۲۰۰ میلیارد 
تومان مشارکت مردمی داشتیم. وی با اعلام اینکه 
تا  بیمارستان هزار و ۱۰۰ تختخوابی  فاز نخست 
کرد:  اظهار  می رسد،  بهره برداری  به  آینده  سال 
پروژه های عمرانی متعددی در سطح استان اجرا 
و در دست انجام است. این مسؤول گفت: یکی 
از برنامه های ما ساخت و راه اندازی پژوهشکده 
هسته ای است که کمک شایانی به استان خواهد 
کرد و باید نظام ارجاع را به نقطه ای برسانیم که ۸۰ 
درصد بیماران از این مسیر، ویزیت شوند. رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی مازندران ادامه داد: در حوزه 
معاونت غذا و دارو، افزایش تعداد داروخانه های 
استان، کاهش زمان پاسخ به آزمایشات، کاهش 
مصرف سموم در محصولات کشاورزی، تجهیز 
چندین بیمارستان استان به رادیولوژی، ام ار آی، 
سی تی اسکن، پت اسکن و غیره که باید بگوییم 
علیرغم اقدامات متعدد هنوز این تجهیزات کفاف 
نیاز مراکز درمانی را نمی دهد. غلامی گفت: در 
و  درمانی  شیمی  تخت  افزایش  درمان  معاونت 
خدمات مرتبط از نقاط قابل توجه بوده است و 
در معاونت آموزش، ارتقای رتبه اساتید، مرجعیت 
علمی، افزایش جاذبه دانشجویان، رشد تولیدات 
دانش بنیان و غیره از جمله اقدامات انجام شده 
است. رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران اذعان 
کرد: دانشگاه در جشنواره شهید رجایی و جوانی 
جمعیت و نیز جلب مشارکت مردمی و تزریق 
واکسن کرونا جزو رتبه های برتر کشور بوده است. 
این مسؤول با بیان اینکه کلیدی ترین بخش در 
دانشگاه، مدیریت است، بر ضرورت مولدسازی 

در دانشگاه علوم پزشکی مازندران تاکید کرد.

بهره برداری از نهمین چاه در نخستین 
مخزن ذخیره سازی گاز خاورمیانه

کرمانشاه – کرمی – ابتکار : با حضور مدیرعامل 
و  ایران  مرکزی  مناطق  نفت  شرکت  مدیران  و 
معاون  استاندار قم ، چاه شماره ۱۲   آخرین چاه 
تولیدی- تزریقی  در منطقه عملیاتی سراجه قم  که 
به عنوان نخستین مخزن ذخیره سازی گاز طبیعی 
در خاورمیانه  است ، به مدار تولید پیوست.  به 
پایگاه اطلاع رسانی شرکت نفت مناطق  گزارش 
:از  داشت  اظهار  حیدری  مهدی   ، ایران  مرکزی 
هماهنگی  و  ریزی  برنامه  امسال   مرداد  اواخر 
برای تولیدی شدن چاه ۱۲ سراجه آغاز شد و با 
همت همکاران  در بخش مدیریت تولید  ، فنی ، 
شرکتهای بهره برداری نفت و  گاز زاگرس جنوبی 
، شرق و غرب و منطقه بهره برداری سراجه قم در 
کمتر از سه ماه و با  حداقل مبلغ ریالی به بهره 
برداری رسید . حیدری با تقدیر از حمایت های 
همه جانبه مدیر عامل شرکت ملی نفت ایران برای 
اجرای طرح ذخیره سازی به عنوان استراتژیک ترین 
اقدامات فنی و عملیاتی در زمینه ذخیره سازی و  
بازتولید  گاز خاطرنشان کرد: بدون شک حمایت 
مدیران ارشد وزارت نفت  و مدیر عامل شرکت 
ملی نفت ایران ، قوت قلب و اطمینان خاطر را به 
همکاران ما بخشیده است تا در کوتاه ترین زمان 
ممکن و کمترین هزینه و بدون برون سپاری این 
چاه تولیدی شود. مدیر عامل نفت مرکزی گفت 
در مجموع در اوج مصرف گاز در فصل زمستان 
دو مخزن ذخیره سازی  این  از  بازتولید  میزان   ،
معادل بیش از یک فاز با تولید حداکثری میدان 

گازی پارس جنوبی است. 

در نمایشگاه هفته پژوهش انجام شد:
امضای ۲ تفاهم نامه و رونمایی از ۴ 

کتاب در غرفه برق منطقه ای خوزستان 

برق  شرکت   : محمدی  رسول  اهواز-سید 
نمایشگاه  در  حضور  با  خوزستان  منطقه ای 
فن بازار  و  فناوری  پژوهش،  هفته  دستاوردهای 
استان خوزستان آخرین دستاوردهای پژوهشی 
است.  داده  قرار  عموم  دید  معرض  در  را  خود 
فناوری  پژوهش،  هفته  دستاوردهای  نمایشگاه 
خرمشهر  سالن  در  خوزستان  استان  فن بازار  و 
محل دائمی نمایشگاه های بین المللی خوزستان 
شروع به کار کرده و غرفه شرکت برق منطقه ای 
خوزستان نیز در این نمایشگاه برپا شده است.
در غرفه شرکت برق منطقه ای خوزستان که مورد 
بازدید مدیران و مسئولان استانی قرار گرفته است، 
دستاوردهای پژوهشی این شرکت مانند دانش 
فنی و ساخت نیمه صنعتی مقره پلیمری بر اساس 
شرایط آب و هوایی خوزستان، طراحی و ساخت 
سه دستگاه ترانسفورماتور نوری ولتاژ و جریان و 
 TRANSIENT ANALYZER نرم افزار  معرفی 
دانشگاهی  و  علمی  مراکز  با  همکاری  با  که 
عملیاتی و کاربردی شده به همراه فرصت ها و 
شرایط اولویت های سرمایه گذاری نیروگاه مقیاس 
کوچک گازی تا ۲۵ مگاوات و نیروگاه تجدیدپذیر 
)خورشیدی، بادی و زیست توده( نیز به نمایش 
درآمده است. در اولین روز نمایشگاه با حضور 
منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل  اسدی  علی 
خوزستان از سه کتاب راهنمای کاربردی رله های 
ترجمه  مرساقیان  مسلم  توسط  که  حفاظتی 
شده است و کتابچه آموزشی آشنایی با نرم افزار 
SIPCON و نقش آن در تنظیم رله دیستانس 
PZ۱۰۰۰ به تهیه کنندگی محمدرضا درخشان نیا 
محمدرضا  و  مرساقیان  مسلم  شد.  رونمایی 
بهره برداری  معاونت  کارکنان  از  نیا  درخشان 
این  و  برق منطقه ای خوزستان هستند  شرکت 
کتاب ها با حمایت شرکت ترجمه و تهیه شده اند. 
همچنین به منظور گسترش سطح همکاری های 
همه جانبه، تفاهم نامه همکاری میان علی اسدی 
و  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس  شیرمردی  عباس 
واحد مسجد سلیمان منعقد و به امضا رسیده 
است. تفاهم نامه خرید تدوین تکنولوژی طراحی 
و تولید صنعتی بوشینگ های RIP و RIS تا سطح 
ولتاژ ۱۷۰ کیلوولت نیز میان شرکت برق منطقه ای 
خوزستان و شرکت نیرو ترانس به امضا رسید. علی 
اسدی مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
در حاشیه این نمایشگاه گفت: نمایشگاه هفته 
پژوهش فرصت مناسبی برای برقراری و تقویت 
ارتباط صنعت و دانشگاه است. وی بیان کرد: 
و  گیری  ارتباط  برای  پیش آمده  فرصت  از  باید 
استفاده از توان مهندسی شرکت های دانش بنیان 
و مراکز دانشگاهی برای تقویت شبکه برق نهایت 
بهره را برد و برق پایداری را به مشترکین تحویل 
همکاران  و  شرکت  مدیران  است،  گفتنی  داد. 
با حضور در غرفه  علمی محصولات پژوهشی، 
توضیحات لازم در خصوص محصولات پژوهشی 

را به بازدیدکنندگان ارائه کردند.

افزایش پایداری و تامین برق 
مطمئن ایستگاه پمپاژ آب 

شهرستان مسجدسلیمان توسط برق 
منطقه ای خوزستان

انتقال  امور  : مدیر  اهواز-سید رسول محمدی 
ناحیه شمال شرق شرکت برق منطقه ای خوزستان 
انقلاب  برق  در پست  تجهیزات جدید  از نصب 
جهت تامین برق پایدار و مطمئن ایستگاه پمپاژ 
آب شهید بهنام محمدی شهرستان مسجدسلیمان 
خبر داد. محسن علی پناهی تصریح کرد: یکی از 
الزامات جهت تحویل آب شرب به شبکه شهری 
و روستایی شهرستان مسجدسلیمان، تامین برق 
مطمئن و پایدار جهت کارکرد وسایل برقی پمپاژخانه 
آب شهید بهنام محمدی است. وی با بیان اینکه 
هر ساله بطور منظم و دوره ای اقدامات تعمیرات 
مجاورت  در  که  انقلاب  برق  پست  پیشگیرانه 
پمپاژخانه آب شهرستان مسجد سلیمان واقع در 
منطقه گدار قرار دارد صورت می پذیرد، افزود: در 
همین راستا در آبان ماه تعداد ۳ دستگاه ترانسفور 
جریان ۱۳۲ هزار ولت جهت ترانسفورماتور قدرت 
شماره ۱ پست انقلاب تهیه، نصب و راه اندازی 
شد و فیلتراسیون روغن ترانس مذکور جهت بهبود 

عملکرد عایقی نیز انجام گردید.

این مقام مسئول شهری تبریز در جلسه علنی 
شورای اسلامی این شهر با اشاره به اینکه در سال 
۱۳۹۶ روزانه حدود ۴۵۰ هزار خودرو در سطح شهر 
تردد می کرد، افزود: در مقایسه با افزایش تعداد 
چندان  شهر  این  معابر  تبریز،  در  خودروها  تردد 

توسعه نیافته است.
وی موضوع ترافیک در کلانشهرها را طی دهه اخیر 
جزو دغدغه های مدیریت شهری اعلام و اظهار کرد: 
عوامل مختلفی موجب بروز این معضل شده است 
که برخی از آن ها ناشی از قوانین بالادستی و از اراده 

شهرداری خارج است.
شهردار تبریز گفت: تمرکز مطلب ها و مجتمع 
های پزشکی در هسته مرکزی شهر از عوامل ترافیک 
این شهر است زیرا روزهای جمعه و پنج  شنبه که 
مطب ها و مجتمع های پزشکی و درمانی تعطیل 

هستند، ترافیک در این معابر دیده نمی شود.
وی، قانون ایجاد مدارس در هر نوع کاربری را از 
دیگر عوامل افزایش ترافیک شهری تبریز اعلام کرد 
و ادامه داد: در سالیان گذشته هر دانش آموز در 
نزدیکترین مدرسه محل سکونت خود ثبت نام می 
کرد اما در شرایط فعلی تعداد سفرهای روزانه اولیا 
و سرویس های مدارس برای جابجایی دانش آموزان 

باعث افزایش حجم ترافیک شهر شده است.
وی عدم توجه دولت های گذشته به حمل و نقل 
عمومی در تبریز را از دیگر عوامل ترافیک در این 
شهر اعلام کرد و یادآور شد: بر اساس قانون، دولت 
در ارتباط موظف به تامین ۸۰ درصد ناوگان حمل و 
نقل عمومی است اما در عمل این عدد بیش از سه 

درصد نیست.
شهردار تبریز با بیان اینکه در یک دهه گذشته تنها 
۵۱ دستگاه اتوبوس برای کلانشهر تبریز خریداری 
شده بود، گفت: در دوره مدیریت فعلی شهرداری، 
۱۵۰ دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل و نقل عمومی 

این شهر اضافه شده است.
وی، اقدامات دولت سیزدهم در توسعه حمل و 
نقل عمومی را خوب و مثبت ارزیابی کرد و افزود: 
امید است در ادامه این روند، دولت به تعهدات خود 

عمل کند.
وی با تاکید بر توجه شهرداری تبریز به حمل و نقل 
عمومی و توسعه ناوگان اتوبوسرانی و قطار شهری، 
اظهار کرد: برای بهبود وضعیت ترافیکی شهر نیاز به 

ایجاد زیرساخت های اساسی در این زمینه است و 
در این راستا نصب دوربین های ترافیکی در اتوبان 
شهید کسایی، مسیر اتوبوس های تندرو و اتوبان 

پاسداران آغاز شده است.
شهردار تبریز با بیان اینکه شهرداری در موضوع 
حل معضل ترافیک، وظایف مشخصی دارد و دیگر 
کار  پای  باید  نیز  حوزه  این  در  ذیربط  های  ارگان 
بیایند، گفت: بدون همراهی ارگان های دخیل در 

رفع معضل ترافیک، این مشکل قابل حل نیست.
وی، ادامه داد: همکاری تمام ارگان ها و اصناف 
شرط اصلی برای حل ترافیک است و شهرداری در ۲ 
سال گذشته ۱۷ هزار میلیارد ریال برای اجرای پروژه 
قطار شهری هزینه کرده است در صورتی که در ۱۲ 
سال گذشته تنها ۶ هزار میلیارد ریال برای عملیات 

عمرانی این پروژه تزریق شده بود.

وی یادآور شد: گره های ترافیکی شهر به صورت 
با همراهی پلیس راهور و  تا  دقیق رصد می شود 
شهرداری گام های مثبتی برای رفع آن ها برداشته 
شود که در این راستا در هفته جاری ۳۰ دستگاه 
و  موتورسیکلت  نظارتی،  دوربین  به  خودرو مجهز 

جرثقیل در اختیار پلیس راهور قرار می گیرد.
رفع  برای  اساسی  حل  راه  گفت:  تبریز  شهردار 
های  مجتمع  تمرکززدایی  به  منوط  تبریز  ترافیک 
پزشکی، مدارس غیرانتفاعی و دستگاه های دولتی از 

هسته مرکزی شهر است.
را  اخیر  ماه  یک  در  ترافیک  افزایش  علت  وی، 
مربوط به پروژه های بهسازی آسفالت اتوبان های 
شهید کسایی و پاسداران دانست و ادامه داد: برای 
تعریض اتوبان شهید کسایی و نصب ۱۶ کیلومتر 
نیوجرسی های آن بیش از ۲ هزار میلیارد ریال هزینه 

کرده است و عملیات عمرانی این اتوبان تا اواخر این 
هفته اتمام می شود. وی با اشاره به ضرورت بهسازی 
ترافیکی  بار  برای کاهش  پاسداران  اتوبان  آسفالت 
این مسیر، یادآور شد: عملیات عمرانی زیرسازی و 
بهسازی آسفالت این پروژه به صورت شبانه روزی 
ابراز امیدواری برای  با  و بی وقفه تداوم دارد. وی 
کاهش بار ترافیکی شهر در ۲ هفته آینده با انجام 
تدابیر ویژه، افزود: خرید اتوبوس و نوسازی ناوگان 
تاکسیرانی موجب کاهش معضل ترافیک می شود 
و این طرح مطابق برنامه و سیاست گذاری شورای 

اسلامی شهر اجرا می شود.
کلانشهر ۱.۸ میلیون نفری تبریز در سال ها و ماه 
های اخیر با معضل ترافیک شهری دست به گریبان 
بوده و در برخی ساعات عبور از یک مسیر و تردد به 
هسته مرکزی شهر حدود یک ساعت طول می کشد.

از جمله عوامل ترافیک در این شهر عنوان شد؛

عدم توجه دولت های گذشته به حمل و نقل عمومی در تبریز
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: شهردار تبریز با بیان اینکه تعداد تردد روزانه خودرو در سطح شهر از سال ۱۳۹۶ تاکنون به حدود ۲ برابر افزایش 

یافته است، گفت: در زمان کنونی معابر این شهر ظرفیت جابجایی روزانه ۸۵۰ هزار دستگاه خودرو را ندارد.

 بر اساس 
قانون، دولت 

در ارتباط 
موظف به 
تامین ۸0 

درصد ناوگان 
حمل و نقل 

عمومی است 
اما در عمل 

این عدد بیش 
از سه درصد 

نیست

عضو هیئت رئیسه و خزانه دار اتاق بازرگانی هرمزگان در نشست 
با سفیر جمهوری کنِیا و هیئت همراه با فعالان اقتصادی هرمزگان 
پتانسیل های هرمزگان  و  ها  ارائه ظرفیت  به  ضمن خیر مقدم 

پرداخت.
سید علی هاشمی ، در نشست با سفیر جمهوری کنیا با حضور 
دبیر کل اتاق بازرگانی هرمزگان عنوان کرد : ظرفیت های موجود 
در استان هرمزگان و کشور کنیا می تواند نقش مهمی در توسعه 
صنعتی،  های  بخش  در  گذاری  سرمایه  و  نفتی  غیر  صادرات 

کشاورزی و شیلات داشته باشد.
هاشمی با بیان اینکه با چنین نشست هایی برای آینده زیرساخت 
ها را آماده می کنیم ، درخواست کرد : با اتاق بازرگانی کشور کنیا 

و بازرگانان و تجار آن روابط دوجانبه ای داشته باشیم و همچنین 
جهت تسهیلگری بیشتر و پیشبرد اهداف  وبینارهایی برگزار کنیم.

در ادامه سفیر جمهوری کنِیا نیز با اشاره به مراودات تجاری در 
سالیان گذشته بیان داشت: هرمزگان و کشور کنیا از لحاظ فرهنگی 
وجه مشترکی دارند و این ۲ می توانند همچون گذشته مراودات 

تجاری خود را از سر بگیرند.
جاشوا گاتیمو ، خاطرنشان کرد : ۲ بندر مومباسا و لامو نقاط 
مشترک فرهنگی و تاریخی با بندرعباس دارند و می توانند برای 
مراودات تجاری هرمزگان با کنِیا نقطه عطفی باشند و تلاش ما برای 

گسترش روابط تجاری بندرعباس و این ۲ بندر است.
گاتیمو ، با بیان اینکه طی ۲  سال زندگی در ایران متوجه شده ام 
ایران قابلیت ها و پتانسیل های زیادی دارد و کشوری توسعه یافته 
و رو به پیشرفت  در زمینه تخصص و اطلاعات است ، افزود : در 
کشاورزی ، شیلات و صنایع وجه تشابه داریم و ما حاضر به تبادل 

و اشتراک گذاری دانش ، علوم  و تخصص ها هستیم  .
وی ، تصریح کرد : در زمینه کشاورزی با توجه به اقلیم کنیا و قرار 
گرفتن خط استوا موقعیت خوبی برای رشد محصولات داریم و به 

دلیل دمای هوا آلودگی نداریم .
سفیر جمهوری کنِیا با بیان اینکه کنیا بزرگ ترین اقتصاد آفریقای 
از محیط  این کشور  شرقی است ، به مزایای سرمایه گذاری در 
سرمایه گذاری کم خطر، موقعیت استراتژیک به عنوان مرکز مالی، 
ارتباطی و حمل و نقل منطقه ای ،دسترسی به بازار کل آفریقا از 
کنِیا ، ثبات سیاسی و کلان اقتصادی ، زیرساخت های اجتماعی 

و فیزیکی نسبتاً مستقر،کاهش هزینه ها و مقرون به صرفه بودن 
، بخش خصوصی به خوبی تاسیس شده ، حضور منابع انسانی 
بسیار ماهر، بازارهای سرمایه پرُ جنب و جوش،  محیط کارآفرینانه 

و نوآورانه قوی ، محصولات توریستی منحصر به فرد اشاره کرد .
گاتیمو  با اشاره به اینکه کنیا کشوری مستقل است و شرایط خوبی 
برای سرمایه گذاری دارد و بندرعباس به لحاظ ارتباط با کشورهای 
همسایه موقعیت بسیار خوبی دارد ، عنوان کرد  : برای واردات 

محصولات کشاورزی به ایران کمتر از ۵ روز زمان لازم است  .
نائب رئیس انجمن کشاورزی هرمزگان  ، در این نشست گفت 
در  ماه  اسفند  و ۱۵  که  ۱۴  گرمسیری  میوه های  در همایش   :
بندرعباس برگزار می شود  می توانیم در نمایشگاه یک غرفه جهت 
عرضه محصولات کشاورزی و آموزش کشاورزان ایرانی  به  کنیا 

اختصاص دهیم .
محمد جوادی ، پیشنهاد داد : جهت رشد اقتصادی و مراودات 

تجاری  کارگروه کشور کنیا و اتاق بازرگانی هرمزگان تشکیل شود.
و  ها  ظرفیت  تشریح  به  هرمزگان  اقتصادی  فعالان  ادامه  در 
زیرساخت ها ی آبزی پروری در استان به منظور جذب سرمایه 
گذار خارجی ، تبیین ظرفیت تولید خرما در هرمزگان و ارائه پیشنهاد 
صادرات به کنیا ، تشریح ظرفیت های تولید محصولات کشاورزی و 
صیفی جات هرمزگان ، تشریح ظرفیت های حمل و نقل دریایی بار 
و امکان برقراری خط کشتیرانی ، تشریح وضعیت تولید فولاد استان 
و ارائه پیشنهاد صادرات به کشور کنیا ، تشریح ظرفیت تولید قیر 

هرمزگان و ارائه پیشنهاد صادرات به کشور کنیا پرداختند.

نشست سفیر کِنیا با فعالان اقتصادی هرمزگان برگزار شد

سرپرست اداره کل راه و شهرسازی چهارمحال و بختیاری خبر داد
افزایش دو برابری تسهیلات ودیعه مسکن با مصوبه شورای پول  و اعتبار

شهرکرد محمود مولوی سرپرست اداره کل راه و شهرسازی چهارمحال و بختیاری از افزایش سقف پرداخت تسهیلات ودیعه مسکن 
توسط شبکه بانکی از ۴۰ هزار میلیارد تومان به ۸۰ هزار میلیارد تومان و همچنین مبلغ تسهیلات فردی ودیعه مسکن و بهسازی و 

نوسازی مسکن به حدود ۲ برابر با مصوبه شورای پول و اعتبار خبر داد.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی اداره کل راه و شهرسازی چهارمحال و بختیاری، خدایار باقری سرپرست اداره کل راه 
و شهرسازی استان گفت: در جلسه اخیر شورای پول و اعتبار با توجه به اینکه طرح نهضت ملی مسکن در حال انجام است 
و یکی از برنامه های شبکه بانکی کشور تأمین مالی طرح می باشد، دو مصوبه در خصوص افزایش سقف پرداخت تسهیلات 

ودیعه مسکن و مبلغ تسهیلات فردی و همچنین نوسازی و بهسازی مسکن داشته است.
وی تصریح کرد: بر اساس مصوبات جدید این شورا سقف تسهیلات ودیعه مسکن از محل منابع موضوع ماده ۴ قانون جهش 
تولید مسکن با افزایش دو برابری از سقف ۴۰ هزار میلیارد تومان به ۸۰ هزار میلیارد تومان رسید و به تبع آن سقف افزایش تسهیلات 
فردی نیز افزایش پیدا خواهد کرد. سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان افزود: بنابراین سقف تسهیلات ودیعه مسکن در شهر تهران 
از ۱۰۰ میلیون تومان به ۲۰۰ میلیون تومان، در مراکز استان ها از ۷۰ میلیون تومان به ۱۵۰ میلیون تومان و در سایر شهرها از ۴۰ میلیون تومان به ۱۰۰ میلیون تومان 
افزایش پیدا کرد. همچنین تسهیلات ودیعه مسکن در روستاها پیش از این در روستاها تعریف نشده بود و بر اساس این مصوبه مبلغ ۴۰ میلیون تومان تسهیلات 
ودیعه مسکن روستایی در نظر گرفته شده است. باقری به افزایش سقف فردی تسهیلات بهسازی و نوسازی مسکن روستایی نیز اشاره کرد و ادامه داد: بر اساس 
این مصوبه، سقف فردی تسهیلات بهسازی و نوسازی مسکن روستایی و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت از ۲۰۰ میلیون تومان به ۳۵۰ میلیون تومان افزایش 
پیدا کرد. وی تأکید کرد: نرخ سود این تسهیلات نیز ۵ درصد در نظر گرفته شده است تا منجر به رونق ساخت و ساز در مناطق روستایی و شهرهای کوچک شود.
سرپرست اداره کل راه و شهرسازی چهارمحال و بختیاری اظهار داشت: تا کنون برای دریافت تسهیلات ودیعه مسکن در استان ۹ هزار و ۷۵۴ متقاضی ثبت 

نام نموده اند و از این تعداد  ۵ هزار و ۱۴۷ مورد تسهیلات در مجموع به مبلغ ۲,۱۰۵,۶۰۰ میلیون ریال پرداخت شده است.
باقری تصریح کرد: متقاضیان برای ثبت نام تسهیلات ودیعه مسکن به سامانه جامع طرح های حمایتی مسکن به آدرس saman.mrud.ir  مراجعه نمایند.

وی در خصوص شرایط دریافت این تسهیلات نیز گفت: مستأجران حتماً باید اجاره نامه دارای کدرهگیری و شرایط وام ساماندهی را نیز داشته باشند؛ یعنی 
وام یا امکانات یارانه ای از طرف دولت در بخش زمین یا مسکن نگرفته باشند، صاحب ملک نباشند و از سال ۸۴ هیچگونه سابقه خرید و فروش ملک نداشته 

باشند. ضمن این که باید سرپرست خانوار بوده و ۵ سال سابقه سکونت در شهر مورد تقاضا داشته باشند.

معاون وزیر صمت تاکید کرد
آغاز طرح توسعه ۱۳۰ هکتاری شهرک صنعتی سفیدرود رشت

معاون وزیر صمت گفت: در صورت تصویب کمیسیون ماده ۲۱ و مساعدت استاندار گیلان، طرح توسعه ۱۳۰ هکتاری شهرک 
صنعتی سفیدرود رشت کلید خواهد خورد. فرشاد مقیمی، ۱۵ آذرماه در دیدار با استاندار گیلان اظهار کرد: وظیفه ما در دولت 
سیاستگذاری و هدایت است و به جای اینکه به فکر پرداخت تسهیلات باشیم، می توانیم با واگذاری صنایع راکد و یا ضعیف 
به سرمایه گذارهای قوی با سرعت بیشتری و با امکانات موجود در جهت رشد تولید و احیای واحدهای راکد و نیمه فعال گام 
برداریم. وی با بیان اینکه سیاست نوسازی و بازسازی صنایع از اهداف مهم دولت سیزدهم و وزارت صمت است، افزود: در 
جریان سفر به گیلان از هفت سرمایه گذار که با تملک واحدهای راکد آنها را احیا نموده بودند، تقدیر نمودیم و این سیاست را 
دنبال می کنیم. معاون وزیر صمت با بیان اینکه هم اکنون فهرست واحدهای نوسازی و بازسازی شده در گیلان احصا شده و 
موجود است، گفت: بخشی از این بازسازی از طریق تفاهم نامه ای با صندوق ملی محیط زیست انجام و بخش دیگری از طریق 
صندوق ماشین آلات تامین می شود؛ صندوق ملی محیط زیست تسهیلاتی را در اختیار واحدهای ماشین سازی داخلی قرار می دهد 

تا ماشین آلات واحدهای صنعتی را که تمایل به به روز رسانی، تغییر و ساخت ماشین آلات خود دارند، تولید کنند.
مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران با اشاره به ضرورت توجه به موضوعات زیست محیطی، خاطرنشان کرد: تصفیه خانه شهرک 
صنعتی لوشان در حال حاضر جوابگوی کل شهرک صنعتی می باشد و در آینده ۱۰۰۰ مترمکعب به ظرفیت آن افزوده خواهد شد. وی ادامه داد: تصفیه خانه 

شهرک صنعتی کوچیچال فومن به بهره برداری رسیده است و امروز از روند اجرایی احداث تصفیه خانه شهرک صنعتی سفیدرود رشت نیز بازدید کردیم.
مقیمی عنوان کرد: در صورت تصویب کمیسیون ماده ۲۱ و مساعدت استاندار، طرح توسعه ۱۳۰ هکتاری شهرک صنعتی سفیدرود رشت کلید خواهد خورد.

معاون وزیر صمت، از بازگشت به چرخه تولید ۱۵۸ واحد تولیدی در گیلان در جریان فعالیت های دولت سیزدهم خبر داد که ۳۲ واحد در سال جاری به 
چرخه بازگشته و بیان کرد: راه اندازی مجدد واحدهای دارای بازار در دستور کار است و برای واحدهایی که چرخه عمر محصول و صنعت و تکنولوژی آنها به پایان 
رسیده، برنامه تغییر نوع تولید و نوع صنعت را داریم. اسدالله عباسی، استاندار گیلان نیز، اظهار کرد: هم اکنون صنایع سلولزی استان گیلان به دلیل واردات 
در این بخش با همه ظرفیت فعالیت نمی کنند و باید از واردات این بخش برای کمک به این صنایع جلوگیری شود. وی اضافه کرد: گاهی واردات، تولید داخلی 

را با مشکل مواجه می کند که باید بر این نکته حائز اهمیت دقت لازم صورت گیرد؛ در استفاده از ظرفیت ها نیز بهره برداری درست از منابع مورد تاکید است.
استاندار گیلان افزایش تعداد واحدهای اقتصادی احیا شده استان به ۲۰۰ واحد را خواستار شد و تاکید کرد: احصای خلاء های موجود برای احیای واحدهای راکد 

و الحاق و واگذاری این واحدها به افراد واجد شرایط ضروری است.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی گفت: 
برنامه مصوب اجرای شبکه گازرسانی در استان در سال جاری ۶۲۶ کیلومتر 
است که ۵۸۲ کیلومتر معادل ۹۳ درصد در ۹ ماه گذشته اجرا شده است.
نادر کمالی با اشاره به اینکه سایر شاخص های اجرایی نیز با روند مطلوب 
در حال تحقق است، افزود: شاخص های مهمی نظیر نصب انشعابات و 
اشتراک پذیری روستایی نیز حدود ۹۰ درصد تحقق یافته اند. وی با اشاره 
به شعار محرومیت زدایی و توسعه عادلانه رفاه در جامعه اظهار کرد: امسال 
بیشترین تحقق اهداف در بخش روستایی و در دورترین مناطق سخت گذر 
استان تحقق یافته است به طوری که امسال در بخش روستایی بیش از ۱۰ هزار و 
۶۰۸ مشترک جذب و به مدار مصرف گاز در کشور متصل شده است. مدیرعامل شرکت 
گاز استان با بیان اینکه هم اکنون ۹۴ پروژه گازرسانی در روستاهای استان در دست اجرا و یا طراحی است؛ 

گفت: این طرح در ۶۹ روستای این استان با شتاب مطلوبی در حال اجرا بوده و ۲۵ روستای دیگر نیز در مرحله 
طراحی پروژه گازرسانی قرار دارد. کمالی با اشاره به بهره مندی روستاهای استان از گاز طبیعی اظهار کرد: در 
سالجاری ۲۸ روستای استان به مدار مصرف گاز طبیعی متصل شده است و شمار روستاهای گازدار در استان 
به ۲هزار و ۴۹۱ مورد افزایش یافته است. وی شمار بهره مندی خانوار روستایی از گاز را نشانی از اهتمام دولت 
در عدالت محوری دانست و اضافه کرد: اکنون با در پیش گرفتن سیاست های اجرایی دولت در محرومیت 
زدایی شاهد بهره مندی ۳۲۳ هزار و ۷۲۶ خانوار روستایی در قالب ۹۸.۹۷ درصد خانوار روستایی از گاز هستیم. 
مدیرعامل شرکت گاز استان تأکید کرد: این شرکت تمام تلاش خود را در راستای اجرای تعهدات گازرسانی و 
تأمین جریان گاز تمامی روستاهای بالای ۲۰ خانوار معطوف ساخته است و پیش بینی می شود با روند اجرای 
پروژه های موجود به این مهم دست یابیم. شمار مشترکین گاز طبیعی در آذربایجان شرقی بیش از یک میلیون 
و ۷۰۰ مورد است و این استان از جمله استان های برتر کشور در زمینه گازرسانی روستایی است. ۱۰۰ درصد 
مناطق شهری و ۹۹ درصد روستاهای بالای ۲۰ خانوار در آذربایجان شرقی به شبکه گاز طبیعی وصل هستند.

مدیرعامل شرکت گاز استان:
۵۸۲ کیلومتر شبکه گاز در آذربایجان شرقی اجرا شد


